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Agenda raadscommissies

De visie van de PvdA
In deze rubriek elke keer een andere partij aan het woord

Ook Heerhugowaard staat voor een 
grote ‘zorg- en welzijnsopgave’: 
Waar we ooit een euro uit Den Haag 
kregen is dit bedrag verlaagd tot 70 
cent. Daar wordt niemand vrolijk van, 
opgeteld bij alle nadelen van deze 
crisis. Die 30 centen korting gaat u 
zeker voelen.
Dit is echter geen reden om te gaan 
zitten treurputten. Die 70 centen 
uit Den Haag blijven 70 centen in 
Heerhugowaard, maar nergens staat 
geschreven dat daar niets bij zou 
mogen om mensen die het moeilijk 
hebben bij te kunnen staan. 
Het geld dat nodig is om een goed 
sociaal beleid te voeren willen wij 
niet collecteren door u een OZB-
verhoging te geven, maar door niet 
dringende grote projecten “on hold” 

te zetten. Het bevreemdt de PvdA 
dan ook dat sommige partijen nu 
al spreken over het benutten van 
de laatst mogelijk overgebleven 
financiële ruimte die er is voordat 
Heerhugowaard onder toezicht van 
de provincie komt te staan. 
Onze visie is om grote projecten, 
waar nog geen besluit over genomen 
is zoals de tunnel Zuidtangent, niet 
te stoppen maar uit te smeren in tijd. 
Zodat er lucht ontstaat om uw welzijn 
en zorg goed te kunnen regelen voor 
de toekomst. En dat zonder u extra 
te belasten of de OZB te verhogen.

Stefan Brau
Fractievoorzitter PvdA
@pvda_hhwhttp://www.heerhugo-
waard.pvda.nl

In Heerhugowaard hebben 
we ontzettend veel kansen 
om te zorgen voor een 
vitale stad. Maar daarvoor 
moeten we initiatief tonen 
en ons samen inzetten 
voor de mogelijkheden die 
we krijgen. 

We hebben onlangs met alle partijen 
bij elkaar gezeten om te spreken 
over het economisch domein en de 
positieve interactie met het sociale 
domein. Op deze eensgezinde 
avond ging het over de cruciale 
ontwikkelingen die nodig zijn voor 
een vitale stad. Op deze avond werd 
eigenlijk de visie van de VVD uitge-
breid en met passie besproken. De 
VVD wil geen spookstad, de VVD wil 
een vitale stad! 
De belangrijkste stap naar een 
vitale en levendige stad is werkge-
legenheid. Neem als voorbeeld de 
levendigheid die rondom een super-
markt plaats vindt, daar profiteren 
ondernemers en bewoners van. 
Maar werkgelegenheid komt niet 
zomaar naar Heerhugowaard, daar 
zit de grootste uitdaging voor onze 
gemeente. Bij de VVD zijn wij ervan 
overtuigd dat de combinatie van 
goede bereikbaarheid en een goed 
vestigingsklimaat leidt tot meer werk-
gelegenheid. 

Met een sterker bedrijfsleven en 
meer werkgelegenheid zal de 
gemeente ook financieel sterker 
worden. Aan de ene kant zorgen we 
daarmee dat meer mensen hun weg 
vinden van een uitkering naar een 
baan, aan de inkomstenkant levert 
vervolgens de grotere bedrijvigheid 
ook weer geld op voor de gemeente. 
Deze financiële voordelen kunnen wij 
als gemeente inzetten voor de zorg, 
de jeugdzorg en de WMO. Kortom, 
juist via de economie kunnen we de 
levendigheid en het sociale domein 
in Heerhugowaard versterken. Er is 

maar één antwoord op armoede, dat 
is werk, werk en nog eens werk. 
De eerder genoemde bereikbaar-
heid, daar werken wij keihard 
aan, denk maar aan ringweg en 
de aankomende Westfrisiaweg. 
Heerhugowaard heeft juist nu de 
kans om zich te ontwikkelen tot het 
knooppunt in de regio, door de aan-
sluiting van Amsterdam naar de kop 
van Noord Holland. Onze stad wordt 
steeds vaker in verband gebracht 
met het Hoogfrequent Spoor (iedere 
10 minuten een trein) en een opstel-
terrein op de Vaandel. Om deze 
kansen te pakken is de spoortunnel 
cruciaal. Al deze ontwikkelingen 
maken dat wij kansen kunnen 
pakken en van Heerhugowaard een 
vitale stad maken. 
Een vitale stad zorgt op zijn beurt 
weer voor meer levendigheid in de 
stad, waarmee Heerhugowaard een 
echte stad van kansen is. Een vitale 
stad waar bedrijvigheid en levendig-
heid zorgen voor economische groei. 
Wellicht nog belangrijker, door eco-
nomische kansen te pakken creëren 
wij een stad waarin mensen iets 
kunnen maken van hun leven en we 
samen echt kunnen opkomen voor 
de mensen die het nodig hebben. 

De VVD gaat voor een 
vitale stad!

Alex Harren, fractievoorzitter

Heerhugowaard, 
een vitale stad!

Commissie Stadsontwikkeling (SO)
d.d. 1 juli 2014)

Raadsvoorstel oprichting stimuleringsfonds duurzame 
energie Regio Alkmaar
De gemeenteraad heeft in november 2013 besloten om met een aantal regio-
gemeenten een stimuleringsfonds duurzame energie op te richten. Alvorens 
over te kunnen gaan tot de daadwerkelijke oprichting, wordt de gemeente-
raad in de gelegenheid gesteld zijn eventuele wensen en/of bedenkingen 
kenbaar te maken. In de commissie worden de wensen/bedenkingen geïn-
ventariseerd.

Commissie Maatschappelijke ontwikkeling (MO) 
d.d. 2 juli 2014-06-13

Presentatie toekomstbeeld huishoudelijke hulp
De aankomende veranderingen in de WMO 2015 (Wet Maatschappelijke 
Ondersteuning) heeft als consequentie dat de huishoudelijke hulp anders 
georganiseerd moet worden. Het college heeft uitwerkingsrichtingen voorbe-
reid, die zij door middel van een presentatie toelicht aan de commissie.

Commissiebespreking tranisitie WNK. 
Dit onderwerp is door de SP op de agenda gezet en wil met de commissie en 
het college van gedachten wisselen over de transitie van de WNK bedrijven.

Commissie Middelen en Stadsbeheer (MISB) 
d.d. 3 juli 2014 

Raadsvoorstel verbetering fietsveiligheid bushaltes Smaragd
De fietsveiligheid aan de Smaragd wordt verbeterd door de fietsstroken 
achter de busperrons te laten lopen, zodat de bij de halte stoppende bus de 
fietsers niet dwingt de rijbaan voor auto’s te gaan gebruiken. De gemeente-
raad wordt gevraagd daarvoor de nodige gelden beschikbaar te stellen.  

Raadsvoorstel toetreding Den Helder bij de gemeenschappelijke 
regeling Cocensus
Cocensus verzorgd namens een aantal gemeenten de administratie van de 
gemeentelijke belastingen. De gemeente Den Helder wil ook gebruik maken 
van de diensten van Cocensus en vraagt de reeds deelnemende gemeenten 
om hiermee in te stemmen. 

Bespreking rapport rekenkamer over de HVC 
De rekenkamercommssie heeft in samenwerking met enkele andere 
rekenkamers in de regio een rapport uitgebracht over de relatie tussen de 
aandeelhoudende gemeenten en de Huisvuilcentrale. Vanuit de gemeente-
raad is er behoefte om over de uitkomsten van het rapport met elkaar en het 
college in deze commissie in gesprek te gaan. 

Gegevens fracties 

HOP  (Heerhugowaardse Onafhankelijke Partij)
 www.hopheerhugowaard.nl, 

CDA E-mail adres voor maken afspraak: 
 cdaheerhugowaard@icloud.com
 www.cda.nl/noord-holland/heerhugowaard 

VVD www.vvdheerhugowaard.nl,

SP www.heerhugowaard.sp.nl 

D66 www.d66heerhugowaard.nl 

Senioren Heerhugowaard www.seniorenheerhugowaard.nl

Burgerbelang www.burgerbelangheerhugowaard.nl 

PvdA www.heerhugowaard.pvda.nl 

ChristenUnie www.heerhugowaard.christenunie.nl 

Nederland Duurzaam www.partijnederlandduurzaam.nl/
 regio/heerhugowaard 

GroenLinks www.heerhugowaard.groenlinks.nl 

Na een zeer drukke raadsperiode 
van verkiezingen, nieuwe samen-
stelling van de gemeenteraad, 
inwerken en deze week met vele 
vergaderingen (waaronder de 
voorjaarsnota raadsvergadering 
van maandag 30 juni, de commis-
sies stadsontwikkeling, middelen/ 
stadsbeheer, commissie maat-
schappelijke ontwikkeling

en een regioavond over de drie 
decentralisaties) gaat de gemeen-
teraad met een welverdiend 
zomerreces vanaf maandag 7 juli 
aanstaande. De eerste raadsverga-
dering vindt plaats op 26 augustus. 
Tot die tijd zijn zowel de gemeen-
teraadsleden als de raadsgriffie 
in beperkte mate bereikbaar. De 
gemeenteraad van Heerhugowaard 

is in het zomerreces bereikbaar via 
griffie@heerhugowaard.nl maar 
houdt u rekening met een langere 
reactietermijn op uw vraag.

De gemeenteraad van 
Heerhugowaard wenst u alvast een 
fijne zomervakantie toe! 

Gemeenteraad met zomerreces


